



GIVE YOUR PET THE ULTIMATE SUPERHERO PROTECTION WITH OUR GUARDIAN PROGRAM

Protect your new pet with comprehensive first-year care: vaccinations, spay/neuter, consultations, and unlimited support.



Enrolment March-September 2025.

健康,要贏在起跑線!! 要維持毛孩們長久的健康,需要由細開始培養一套良好的習慣(包括預防針、杜蟲、飲食、絕育等),同時也需要一個誠信、專業、卓越和用心的獸醫團隊在旁支持。 不妨與我們一起開始你的「寵物守護者」計劃,由 2025 年 3 月起到 9 月,為期 6 個月的報名時間。 勝利動物醫院將推出一項專為一歲以下大的幼犬和小貓而設的平靚正計劃,名為「寵物守護者」,承諾為您的毛孩提供最全面的健康保障,並讓你在帶他們接種疫苗、植入芯片、絕育和一般福利的過程中感到安心。

「寵物守護者」計劃包括: 所有幼犬和幼貓疫苗,直到大約 12-14 月大時的年度強化疫苗為止 絕育手術(全包…沒有隱藏費用…唯一的附加費是發情期的額外費用) 2 次免費診金 - 有任何不確定/擔心的小問題……沒關係,參加了"寵物守護者"計劃的你已經為毛孩的健康做了投資,只需提前致電預約就可以做寵物的守護者 我們的獸醫及護士會提供無盡的支援 - 我們透過Whatsapp、電話或電子郵件解答你的問題 - 如果我們無法立即回答您的問題,我們會盡力在一小時內回复 持續為毛孩的未來做投資,親自提供最好的建議和最專業的照顧

Start the way you want to finish!!! This simple message is applied in a situation where a long term healthy happy and rewarding relationship is required, one where integrity, professionalism, excellence, mindfulness and teamwork are expected. Why not start yours with us, for a 6 month enrolment period starting in March 2025 and ending in September. Victory will initiate, another cost saving initiative, the Puppy and Kitten first year of life plan called THE GUARDIAN Program, promising support and peace of mind throughout your fur babies vaccinations, microchipping, neutering and general well-being. Here is what we promise: • All puppy and kitten vaccines up until the annual booster vaccine at approximately 12-14 months of age • Spay or Neutering, at the age best suited for your pet - ALL INCLUSIVE... no hidden costs... The only add-on will be a surcharge for an in-season spay • 2 Free consultations – worried about something small... it doesn't matter, you have invested in the health of your little furbaby and you are covered - just call ahead for an appointment - and be your pets GUARDIAN • Endless support from our vets, vet nurses and technicians - we are here for you on Whatsapp, Phonecall or WEE-mail (Kidding... Email) • Transparency in EVERY interaction, if we can't answer you immediately we will endeavour to get back to you within a hour. How much??? You will have to get in contact with us to find out! Call / Whatsapp or DM us for further details!!! 2711 0332 +852 6823 1522 info@victoryanimailhospital.com